
 

 

 

 

 

 

 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 07.04.21 kl. 19.00–21.00 
 

1. Corona situationen 
 

25 minutter 

Formål: Vidensdeling. 
 

Der kommer en status fra skolen som 

indledning. 

Vi er i gang med 3. åbningsfase. Det kan være en 

udfordring at have styr på alle formalia, men vi 

prøver så godt vi kan. 

Repræsentanter fra elevrådet deltager ikke i mødet i 

dag pga af smitterisiko. 

Vi kører næsten med det fulde skema i øjeblikket. 

Største udfordring er omkring valgfag og særligt 

karaktergivning i disse fag. 

Selvom flere er pressede får vi det til at køre og 

møder folk i deres udfordring.  

Nationale test SKAL afholdes ligesom trivselstest.  

Ekstra penge er givet fra centralt sted til 9. klasse 

og deres afslutning. 

Vores præst Anne Mette har flyttet 

konfirmandundervisningen op på skolen. 

Skole og SFO er blevet fyldt med liv igen og hvor er 

det dejligt. Enkelte forældre har været lidt forsigtige 

i forhold til at komme ind i sfo med mundbind, men 

vi får tingene til at køre. 

2. Høringssvar if. med 

justeret 
tildelingsmodel. 

Rene 
 

15 minutter 

Formål: Vidensdeling. 
 

Mundtlig redegørelse med mulighed for at stille 

spørgsmål.  

Bilag vedlagt. 

Rene gjorde mundtlig rede for høringsvaret. 

Modellen efterlader fordele og ulemper. Udvalget har 



 

søgt at få indsigt i nogle af detaljerne i 

beregningsmodellen. 

3. Ansøgning if. med at 

afkorte skoledagen 

med 2 timer for 
mellemtrin og 

udskoling. 
 

15 minutter 

 

Formål: Godkendelse af ansøgning. 
 

Bilaget beskriver ganske fint det ønskede 

tiltag. 

Michael gennemgik ansøgning og gav et billede af 

hvordan timerne bliver konverteret til to-

lærerordning. 

Ansøgningen blev godkendt af bestyrelsen. 

 PAUSE Skolen er vært med lidt kage. Og kagen smagte 

godt;-) 

4. Godkendelse af budget 
2021 

  

Formål: Vidensdeling med efterfølgende 

godkendelse. 

Budgetforslag for 2021 vedlagt. 

Gennemgang af budgettet ved Michael. 

Budgetposter med væsentlige ændringer 

gennemgået og forklaret. 

Budgettet blev godkendt!  

 Tiltag næste skoleår Formål: Vidensdeling. 

Se vedlagte skoleplan 

Gennemgang af den udarbejdede skoleplan, hvor 

blandt andet skolens pædagogiske arbejdsplan er 

beskrevet. 

Ledelsen foreslår at 3. klasse får en understøttende 

time på skemaet i stedet for en musiktime. Det 

betyder at 3. klasse går fra to til én musiktime. 

Dette blev debatteret med fordele og ulemper. 

Ledelsen fik mandat til at tage dette op med 

personalet og tage en beslutning derudfra. skal dog 

byttes ud med en anden time. 

Fra aug. 2021 vil ledelsen prioritere markedsføring 

af skolen højere. Det betyder, at hjemmeside, 



 

facebook, aula m.m. vil få et løft, så vores skole kan 

stå som et flot brand for kommende tilflyttere. 

 

6.  Punkter til næste 
møde 

 

Undervisningsmiljøvurdering 

Er udarbejdet og sættes på dagsordenen til efteråret 

2021. 

 Evt. Christian kom med et forslag til, at skolen kunne 

gøre brug af arbejdskraft fra personer med 

samfundstjeneste.  

 

 
 

Mvh. 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 
 

 
 
 

 
 

Underskrifter: 
 
 

Rene Toft Kristiansen: ____________________________________________ 

 
Marie Fink: _____________________________________________________ 

 
Ole Rasmussen: _________________________________________________ 

 
Bitten Petz: _____________________________________________________ 

 
Michael Jessen: __________________________________________________ 

 
Kristian Refsgaard: _______________________________________________ 

 
Sanne Æ. Lundgreen: _____________________________________________ 

 
Michael Petersen: ________________________________________________ 

 

Majbrit Osmundsen: ______________________________________________ 
 

Morten Hoff: ____________________________________________________ 



 

 

Annika Hinrup: __________________________________________________ 
 

Conni Jessen: ___________________________________________________ 
 
 

 


